

Streaming Quote Services Application / Cancellation Form

串流報價服務申請 / 取消表格

Account Number: 帳戶號碼 :	Client Name: 客戶姓名 :
----------------------------------	-------------------------------

My / Our online securities account applies/cancels for the following Streaming Quote Services:

本人 / 吾等之網上證券帳戶決定申請/取消以下串流報價服務:

<input type="checkbox"/>	APPLY 申請	AASTOCKS 股勝通 Quote Winner	Monthly fee : HK\$400 月費 : 400 港元
<input type="checkbox"/>	CANCEL 取消		

Terms and Conditions:

條款及細則:

- The first monthly fee will be deducted from your account once application is succeed. Fully monthly fee should be paid even less than a month. Subsequence monthly fees must be paid in advance and will be deducted from your account in last five working days of every month with effective on the first day of the subsequent month.
首月月費是以當月計算，費用會於申請生效日從客戶帳戶中收取，不足一個月亦以整月計算。其後之月費以預繳形式扣除，在每月月底 5 個工作天內於閣下之帳戶內扣除，並於下一個月份 1 號生效。
- Should there be insufficient funds in your account on due date, Sun International Securities Limited ("SISL") will terminate your access in the following month without further notification.
如帳戶內沒有足夠資金，太陽國際証券有限公司 (「太陽國際証券」) 會終止閣下下一個月份之使用權限，而不作另行通知。
- To terminate the streaming quote services, you have to notify SISL at least five working days before the end of every month and will be effective from the first day of the following month onwards.
終止使用串流報價服務需於每月月底前 5 個工作天或之前通知太陽國際証券，並從下一個月份起生效。
- The streaming quote services is provided from AASTOCKS. SISL does not guarantee the accuracy and completeness of the information provided, you are responsible for the risks of using these information. SISL shall not liable for any suffer arising from any error, omission, delay or incomplete.
串流報價服務由 AASTOCKS 提供，太陽國際証券不保證所提供資料的準確性及完整性，閣下須自行承擔此服務內容的風險。資料如有任何錯誤、遺漏、延遲或不完整而令閣下蒙受損失，太陽國際証券有限公司概不負責。
- SISL reserve the right to adjust the services fee or amend above terms and condition without further notification.
太陽國際証券保留隨時調整服務月費或修訂以上的條款及細則而無需另行通知。
- If there is any conflict or inconsistency between the English and Chinese versions of this application form, the English version shall prevail.
倘本申請表的英文版本與中文版本有任何矛盾或歧義，概以英文版本為準。

<hr/> <p>Client Signature 客戶簽署</p>	<hr/> <p>Date (dd/mm/yyyy) 日期 (日/月/年)</p>
--	---

For Office Use Only			
Received by	Client Signature Verified by	Input by	Checked by
Date:	Date:	Date:	Date: